



Dagsorden

Afbud: Nick, Samantha

Skolebestyrelsesmøde 5. marts 2024 (kl. 17-19)

1. Godkendelse af referater fra sidst

2. Nyt fra elevrådet

Elevrådet var på temadag i UngOdense mandag den 4.3. med overskriften "Undervisningsmiljø" Her fik de forslag til, hvad man kan lave i elevrådet. Fx hvordan man kan blive mere initiativrig.

3. Ledelsen informerer

a. Orientering om personale og økonomi

FSFOen er kommet godt i gang. Vi har plads til 72 elever, og får daglige henvendelser om nye elever.

Befolkningsprognosen i området tyder på, at vi kommer til at være ustabile på elevtallet. Det er derfor sårbart at ansætte en ny 0. klasseleder.

Den 13.3. får vi en udmelding om vores økonomi, hvorefter forvaltningen gør "regnestykket op" i forhold til forflytninger.

AI – Mohammed og 4 ungemiljølærere har været i Barcelona. Vi arbejder nu på en strategi for at få det udbredt. Der var fokus på kompetencer og brugbare værktøjer. Vi er nysgerrige på, hvordan den kan styrke os i vores forberedelse og i undervisningen.

Chromebooks. KL arbejder centralt fra. Der laves en større dataindsamling og kommunerne har deadline den 1.8.24

Vores nye afdelingsleder for Pilehuset, Lone Jørgensen, er startet i fredags. Hun er kommet godt i gang.

4. Sager i dagspressen om uønsket adfærd og mistrivsel

a. Orientering om skolesager

Vi oplever ikke en optrapning i konflikter. Vi oplever konflikter, og træner eleverne i "det at være i et fællesskab". Vi oplever ikke en forråelse af kulturen.

Vi har et mangfoldigt børnemiljø og for de børn, som har brug for noget ekstra, er vi tæt på eleven og har vores netværk tæt på.

Konsekvens og tydelighed er vigtig for at fællesskabet fortsat, skal have det godt.

Som bestyrelse er det en god idé at gå til ledelsen, hvis vi får henvendelser udefra. Så kan man få forskellige perspektiver, og vi kan stå mere samlet.

Vi er blevet opmærksomme på, hvordan vi italesætter konflikter. Vores sprog kan være op- eller nedtrappende.

5. Godkendelse af budget

Mohammed gennemgår driftsbudgettet. Lønbudgettet forholder vi os ikke til her. Budgettet er godkendt.

6. Update spørgeskema

Lars Stahl har lavet et link til spørgeskemaet. Mohammed er blevet administrator, og kan derfor se svar og kan redigere.

Vi laver en intern test, inden det sendes ud til alle forældrene.

7. Dagsorden til forældremøder

Vi vil gerne have vores principper ud på forældremøderne. Vi har 6 principper.

Vi vil starte med at genbesøge princippet om forældremøder. Mohammed og Karen laver forslag til supplerende punkter på næste planlægningsmøde.

8. Årshjul – Flyttes til næste møde.

9. Eventuelt

Punkter til kommende møder:

- a. Årshjul
- b. AI – April
- c. Input til kontaktudvalgsmøde på almenområdet – dagsorden april 24
- d. Info om specialområdet, herunder
 - i. Hvor mange børn er på reduceret skema?
 - ii. Hvor meget fravær har eleverne?
 - iii. Hvordan er økonomien for mellemformer og hvordan foregår det på HPS?
 - iv. Har Pilehuset fuldt skema?

- e. Foredrag – trivsel (Karlson), noget om digitale medier, psykolog om unges trivsel
- f. Revision af princip om meddelelsesbog – juni 2024
- g. Lave en beretning i maj 2024